
Obec Hodkovce 

Adresa: 

OcÚ Hodkovce, Hodkovce 2 

044 21 KOŠICE-OKOLIE, SK 

IČO: 00691241  DIČ: 2021261330 

Kontakt: 

Tel.:   +421 55 6970178 

Mob.: +421 905 242155 

E-mail: hodkovce@hodkovce.eu 

Zápisnica zo zasadnutia 09. obecného zastupiteľstva  

obce Hodkovce zo dňa 27.11.2023 

 

Prítomní: 

Juraj Kozel –starosta  

Mgr. Peter Kozel- poslanec  

Ing. Lucia Dujava- poslanec 

Bc. Martina Sičáková- poslanec 

Bc. Antónia Skasková- poslanec 

Bc. Gabriel Varga- poslanec 

Ing. Juraj Mosej- hlavný kontrolór obce  

Miroslav Dubovský-občan 

 

 

 

Návrh programu zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

2. Schválenie programu, určenie zapisovateľa a schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Riešenie parkovania na obecných pozemkoch (návrh p. poslanca Petra Kozela) 

5. Príprava VZN  

6. Zmena rozpočtu  

7. Príspevok pre deti na druhý polrok 2023 pre mesto Košice 

8. Návrh dodatku k Dohode o zriadení spoločného obecného úradu 

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Záver 
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1. Starosta obce privítal poslancov a všetkých zúčastnených občanov .  

2. Starosta prečítal program OZ a poslanci tento program jednohlasne schválili (uznesenie č. 036/2023). Za zapisovateľa bol určený Bc. Gab-
riel Varga a overovateľov Bc. Antónia Skasková a Ing. Lucia Dujava. 

3. Starosta oboznámil poslancov s plnením uznesení z predchádzajúceho OZ. Zo sumy 1000 Eur, ktorú poslanci na  predchádzajúcom OZ 
schválili presunutím  z  rezervného fondu boli zakúpené žľaby a materiál na odvodnenie rigolov v severnej časti obce. Tieto žľaby ešte zatiaľ  
neboli zapustené do zeme. Pri ceste smerom k multifunkčnému ihrisku bol vykopaný rigol, do ktorého boli osadené a špeciálnym kameňom 
prepúšťajúcim vodu zasypané 2 drenážne trubky na odvádzanie vody, ktorá sa vali z okolitých polí i z časti bývalej ,, valkárne”. Starosta pouká-
zal na ďalší vážny problém, ktorý sa ukazuje pri výdatnejších a dlhotrvajúcich dažďoch. Ide o vodnú nádrž, ktorá je práve v čase výdatných 
dažďov naplnená objemom vody presahujúcim 100 % jej kapacity a hrozí jej preliatie či pretrhnutie. Poukázal na potrebu jej opravy, spevne-
nia, sfunkčnenia výpustov a zdvihnutia hrádze, úpravy a vyčistenia okolia od náletových drevín , a hlavne vyriešenia  majetko-právnych vzťa-
hov  k pozemkom pod hrádzou a v jej okolí. 

Návrh p. poslankyne A. Skaskovej o zriadenie  poštových a doručovacích boxov je v štádiu riešenia.   

4. P. poslanec Peter Kozel poukázal na dlhodobý problém parkovania na obecných trávnatých plochách. Poslanci sa zhodli na tom, že je po-
trebné vymedziť parkovacie plochy, ktoré by boli spoplatnené. Cena za spoplatnenie parkovacieho miesta bude zakomponovaná do VZN.  

Pán poslanec Peter Kozel poukázal  aj na nebezpečne prerastené stromy a kry na obecnom pozemku pri  RD 43. Problém s nimi je pri výjazde 
na hlavnú cestu. Divoko rastúca vegetácia bola nasadená predošlým majiteľom bez súhlasu obce a zamedzuje bezpečnému prechodu a výhľa-
du. Poslanci OZ sa zhodli,  aby OcÚ vyzval vlastníka domu na urýchlene odstránenie vegetácie. 

5. Starosta informoval poslancov o pripravovaných zmenách poplatkov pre jednotlivé položky, ktoré budú zohľadnené vo VZN.  

6. Starosta predložil poslancom  návrh na zmenu rozpočtu. Poslanci tento návrh schválili (uznesenie č. 037/2023), pod podmienkou, že im 
bude do najbližšieho  OZ poskytnutá informácia o presnej zmene rozpočtu. Takisto pripomienkovali vyplácanie odmien v r. 2023 ktoré prevý-
šili  sumu schválenú v rozpočte. Starosta J. Kozel informoval, že išli hlavne na riešenie oprav/rekonštrukcie OcÚ a havarijného stavu budovy 
strelnice a prisľúbil poslancom zaslanie presného rozpisu a zdôvodnenia.  

7. Starosta oboznámil poslancov s návrhom prípadnej  úpravy alebo zachovania súčasného príspevku pre deti navštevujúce záujmové krúžky 
v rámci mesta Košice. Poslanci boli za zachovanie súčasnej sumy 30 Eur / na rok na 1 dieťa  a tento návrh aj jednohlasne schválili. (uznesenie 
č. 038/2023) 

8. Starosta informoval poslancov o dodatku k Dohode o zriadení spoločného obecného úradu. Starosta skonštatoval, že obec využíva pre svo-
je fungovanie v rámci spoločného obecného úradu mzdové účtovníctvo, sociálny fond a stavebný úrad.  

9. Starosta informoval poslancov o dodatku č. 3 k zmluve o poskytovaní služieb  k zmluve s Kositom. 

Svetlana Omelchuk oboznámila poslancov s návrhom realizácie cyklistických trás v rámci KSK. V našej oblasti by išlo o trasu v smere  

 od Šemša/kaštieľ/ - Šemša /kaplnka/ - Hodkovce popri hrádzi - multifunkčné ihrisko - smer strelnica - Nováčany,  

 a trasu Hodkovce/multifunkčné ihrisko/ - Paňovce po pozemku SPF. 

Starosta poďakoval včelárom za sponzorský dar líp, ktoré boli vysadene v  okolo hlavnej cesty a cintorína.  

Starosta ďalej informoval poslancov o pripravovanom  projekte rekonštrukcie KD a navrhovaných stavebných uprav v KD.  
 

12.V závere starosta poďakoval všetkým prítomným poslancom i občanom za účasť a ukončil OZ.     

Zápisnicu napísal Bc. Gabriel Varga  

Overovatelia: 

Bc. Antónia Skasková  ................................... 

Ing. Lucia Dujava ............................................... 
 

Juraj Kozel 

Starosta obce 


